



Canadian Radiation Protection Association Association canadienne de radioprotection

Canada's network of radiation safety specialists
Réseau canadien des spécialistes en radioprotection

2018

Grant Cubbon is campaigning for ***Director at Large***



Professional background/interests:

I began my career in radiation protection in 1989 as a technician with the Radiation Safety Institute of Canada – National Laboratories in Saskatoon. In 2003 I moved down the street to the Canadian Light Source (CLS), Canada's national synchrotron research facility, as the Radiation Protection Coordinator. In 2013, I became the Manager of the Health, Safety & Environment Department at CLS. Fresh out of university I had not planned on a career in radiation protection, but I quickly became hooked on the both the science and the diversity of disciplines within the field. Moving from radon dosimetry to accelerator radiation safety strongly reinforced the importance of a having a good foundation in fundamental concepts along with an attitude of continuous improvement. I have contributed papers and talks at national and international conferences over the years, including the CRPA. I enjoy sharing ideas with others, and working towards common goals and objectives in a team environment.

CRPA background/interests:

I have been a member of the CRPA since 2009, and have attended seven conferences over the years, including presenting at the Montreal, Toronto, and Saskatoon conferences. I also served on the local organizing committee for the 2017 Saskatoon Conference.



Canadian Radiation Protection Association Association canadienne de radioprotection

*Canada's network of radiation safety specialists
Réseau canadien des spécialistes en radioprotection*

Campaign Platform:

I have been fortunate to work with many good people over the years. The importance of good working relationships and clear, simple communication was always stressed by my mentors. I believe the CRPA embodies this spirit by working to bring together the diverse group that makes up radiation protection professionals in Canada. Over the past two years the CRPA has continued to evolve. I have worked to support the changes such as the move towards a digital Bulletin. I have now taken on the role of Deputy Editor of the Bulletin and look forward to implementing the new format.

Message for the membership:

I believe the CRPA has an important role in providing a forum for radiation protection professionals to share experiences and information, and provide input and expertise in shaping the direction of radiation protection in Canada. I would be honoured to continue to serve on the CRPA board as Director at Large to support these endeavours.



Canadian Radiation Protection Association Association canadienne de radioprotection

Canada's network of radiation safety specialists
Réseau canadien des spécialistes en radioprotection

2018

Grant Cubbon fait campagne pour le poste de **Directeur**



Parcours professionnel et champs d'intérêt :

J'ai commencé ma carrière en radioprotection en 1989, à titre de technicien aux laboratoires nationaux de l'Institut de radioprotection du Canada, à Saskatoon. En 2003, j'ai déménagé un peu plus loin sur la même rue, au Centre canadien de rayonnement synchrotron (CCRS), à titre de coordonnateur de la radioprotection. En 2013, j'ai obtenu le poste de responsable du département de santé, sécurité et environnement au CCRS. En sortant de l'université, je n'avais pas prévu de faire une carrière en radioprotection, mais rapidement j'ai développé une passion pour la science et la diversité des domaines de radioprotection. Passer de la dosimétrie du radon à la radioprotection des accélérateurs a considérablement renforcé pour moi, l'importance de bien maîtriser les concepts fondamentaux avec une attitude d'amélioration permanente. Au cours des années, j'ai présenté lors de congrès nationaux et internationaux, incluant ceux de l'ACRP. J'aime partager mes idées avec les autres et travailler en équipe avec des objectifs et un but commun.

Parcours et champs d'intérêt au sein de l'ACRP :

Je suis membre de l'ACRP depuis 2009 et j'ai assisté à sept congrès de l'ACRP au cours des années. J'ai présenté aux congrès de Montréal, Toronto et Saskatoon. J'ai également fait partie du comité organisateur local pour le congrès 2017 à Saskatoon.

Plateforme électorale :



Canadian Radiation Protection Association Association canadienne de radioprotection

*Canada's network of radiation safety specialists
Réseau canadien des spécialistes en radioprotection*

J'ai eu la chance de travailler avec d'excellentes personnes au cours des années. Mes mentors ont toujours insisté sur l'importance d'avoir de bonnes relations de travail et de communiquer simplement et clairement. Je crois que l'ACRP adhère à cette façon de faire en travaillant à unir les divers groupes d'où proviennent les professionnels canadiens en radioprotection. Au cours des deux dernières années, l'ACRP a continué à se développer. J'ai soutenu les changements, notamment le passage au Bulletin électronique. J'ai maintenant pris le rôle de rédacteur adjoint pour le Bulletin et j'ai hâte de mettre en place ce nouveau format.

Message aux membres :

Je crois que l'ACRP tient un rôle important en fournissant un forum aux professionnels de radioprotection leur permettant de partager connaissances et expériences. L'ACRP fournit aussi des commentaires et de l'expertise qui contribuent aux orientations canadiennes en radioprotection. Je serais honoré de continuer à servir sur le conseil d'administration de l'ACRP, à titre de directeur afin de soutenir ces efforts.